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 Styrelseberättelse 

 Styrelsen för Bålsta IF har under verksamhetsåret bestått av: 
 Karin Sollander, Ordförande 
 Fredrik Sundberg, Sekreterare 
 Victoria Hedlund 
 Erik Fontander 
 Jenny Vikberg 
 Magnus Paulsson 
 Thomas Hellberg 

 Styrelsen har sedan föregående årsmöte haft 10 protokollförda möten. 

 Bålsta IF har under året varit organiserat i följande kommiteér: 
 Tävling 

 Karin Sollander 
 Ekonomi 

 Victoria Hedlund 
 Kommunikation och Sponsring 

 Magnus Paulsson 
 Thomas Hellberg 
 Helen Granath 

 Hall och material 
 Erik Fontander 
 Thomas Hellberg 

 Utbildning 
 Jenny Vikberg 

 Trygg idrott 
 Karin Sollander 
 Cecilia Åhl 
 Kim Atterborn 

 Event har under säsongen hanterats i olika arbetsgrupper bestående av: 
 Träningsläger 

 Linda Ahrebo 
 Malin Andersson 
 Marie Norelius 

 Säsongsavslutning 
 Cecilia Åhl 
 Karin Sollander 

 Styrelsen eller representanter för kommiteérna har under verksamhetsåret deltagit vid 
 konferenser och möten arrangerade av Handbollsförbund Öst: 

 Föreningsutveckling - Framtidskväll 
 Schysst Handboll - Värvningspolicy 
 Schysst Handboll - Trygga matcher 



 Schysst Handboll - Sociala Medier 
 Tävlingsmöte - Barn och Ungdom 
 Tävlingsmöte - Senior 
 Ordförandeforum 
 Årsmöte Handboll Öst 

 Bålsta IF har under säsongen haft lag i följande åldrar: 
 Bollskola 
 P/F 6-7 
 P/F 8-9 
 F10 
 P11 
 F14 
 P14 
 F15 
 F19 
 Herr 

 Verksamhetsberättelse 
 Säsongen 2023/2024 präglades av stora förändringar i föreningen, både positiva och mer 
 arbetskrävande. Vi hade för första gången (i modern tid) två seniorlag på herrsidan där ett 
 spelade i division 2. Det påverkade de flesta lag i form av nya rutiner kring 
 matcharrangemang med inträde och tekniskt möte. Det blev också ett tillfälle för alla att få 
 njuta av härlig handboll på hög nivå i vår egen hall. Tävlingssäsongen tjuvstartades något då 
 Herrlaget deltog i Preseason inför säsongsstarten. 

 Säsongen inleddes med ett systembyte från TA till Profixio vilket ledde till stora fördröjningar 
 i publicering av spelscheman, något som hängde kvar ända till årsskiftet. Det gav mycket 
 extra administration kring matcher och försvårade arbetet kring hallbokningar under 
 säsongen. 

 Föreningen gjorde en satsning på att utbilda fler Funktionärer för att bemanna sekretariatet i 
 Herr division 4 samt F19 vilket gav en stor ökning av behöriga föreningsfunktionärer (FU1-2). 
 Tre funktionärer gick även FU3 vilket gjorde dem behöriga att bemanna sekretariatet i Herr 
 division 2. 

 23 föreningsdomare deltog vid vår domarubildning (DU2) i början av säsongen. Samtidigt 
 som domargruppen utökades till fyra domarcoacher som var på plats på alla matcher våra 
 föreningsdomare dömde. Säsongen för domarna avslutades sedan med att en lite mindre 
 grupp åkte iväg och dömde matcher på Minibollen, en handbollscup arrangerad av Handboll 
 Öst. 

 Under säsongen startades ett nytt initativ: “Öppen hall”. De fredagskvällar då hallen inte var 
 uppbokad för seniormatcher, bjöds alla spelare från U14 och uppåt in för att under 



 lättsamma former spela handboll tillsammans. Det gav många fredagskvällar med ungdomar 
 i hallen som spelade matcher med klisterboll. 

 Två ledare i Bålsta IF blev tilldelade Sparbankens ungdomsledarstipendium där även 
 föreningen tilldelades ett stipendium för att fortsätta sin ledarutveckling. 

 I november ordnade Trygghetsgruppen en Temakväll för ledare och tränare i föreningen. De 
 närvarande informerades om arbetet med trygg idrott, hur klimatet för barn i dagens 
 samhälle ser ut och hur vi ska agera om en incident inträffar. 

 Vid årsmötet tillträdde ny ordförande och Marie Norelius tackades av efter två förtjänstfulla 
 verksamhetsår vid ordförandeklubban. 

 Strax innan jul upptäckte kommunen en fuktskada under sporthallens golv. Renoveringen 
 planerades till juluppehållet och ett arbete inleddes för att hitta nya hallar att träna i. Från 
 11/12 till 14/1 planerades träningar om, lagen spreds ut i olika hallar inom kommunen och 
 Herr fick söka sig ända till Enköpings idrottshus för att kunna fortsätta träna. Alla tränare och 
 ledare gjorde ett stort jobb med att hålla i gång verksamheten trots förändringar med kort 
 varsel, dubbelbokningar, icke fungerande passerkort och material som släpades mellan 
 hallar och förvarades hemma. Renoveringen förlängdes under mellandagarna och träningar 
 samt matcher fram till 26/1 fick planeras om. Den 27/1 fick vi äntligen komma in i 
 Gransäterhallen igen, med nytt golv och nya läktare drog verksamheten igång med full fart. 

 Sponsorgruppen tecknade ett sponsoravtal med Ica Maxi Bålsta som kommer kunna ge en 
 regelbunden sponsorintäkt. 

 Under våren genomfördes ett arbete med #schysstmatch för att försöka stävja ett allt 
 hårdare klimat runt matchspel i distriktet. Trygg handboll gruppen arbetade med materialet 
 till våra matchvärdar och förbundet införde #schysstmatch-möten innan alla U12-U19 
 matcher. 

 Utöver seriespel deltog föreningens båda U14 lag vid USM och F19 spelade Bäst i Öst. 
 Bålsta IF stod även som arrangörer för USM F14 steg 3 samt F19 Bäst i Öst omgång 2 
 under våren, där båda bjöd på dagar fyllda med handbollsfest. 

 Under våren samlades tränarna i mindre konstellationer på Krägga Herrgård för att 
 gemensamt diskutera framtiden. Resultatet på pojk-/herrsidan blev en insikt i att 
 spelarunderlaget var för tunt för att behålla P14-laget till kommande säsong. På 
 flick-/damsidan ledde mötet fram till ett utökat samarbete mellan flera lag och en målsättning 
 att försöka starta ett damlag till kommande säsong. 

 Föreningssäsongen avslutades sedan med en föreningsgemensam avslutning. Laginspring, 
 delikatesscupen med spelare i mixade åldrar, hamburgergrillning av herrlaget och den 
 avslutande matchen mellan utklädda ledare och de äldsta ungdomslagen. I år var temat 
 cowboys och tränarna kom utgalopperandes på hemmasnickrade käpphästar av skor. 

 Därefter var handbollssäsongen officiellt slut men några aktiviteter kvarstod. P14-spelarna 
 slussades vidare till Kungsängens SK om de inte sökt ny klubb på egen hand. Linda Ahrebo 



 tog över som huvudtränare för Herrlaget och Andreas Hahnqvist tackade ja till uppdraget 
 som huvudtränare vid uppstarten av damlaget. Den senare axlade även rollen som 
 Huvudcoach för Trimlaget som samlades under Bålsta IFs flagga för att spela Trim-SM. Det 
 blev en härlig avslutning på handbollsåret med en kvartsfinal och i ren Bålsta IF-anda en 
 vinst av Fair-play priset på damsidan. 

 Uppföljning av verksamhetsplan 23/24 
 Hållbart föreningsliv 
 Föreningens övergripande mål för verksamhetsåret 23/24 är att se över föreningens 
 organisation och rutiner med fokus på ett hållbart föreningsliv. Engagemanget i Bålsta IF ska 
 vara hållbart, oavsett om man är spelare, ledare, tränare eller förälder. 
 Mål: 
 ● På lång sikt skapa en hållbar struktur i föreningen. 
 Hur: 

 Identifiera områden där rutiner, policys, organisation och roller saknas eller behöver 
 vidareutvecklas 
 Prioritera utvecklingsområden baserat på verksamhetsidé, behov och resurser 

 Mål: 
 ● Arbeta med framförhållning 
 Hur: 

 Skapa årshjul över säsongen och synliggöra för medlemmarna 

 Seniorverksamhet 
 Föreningen vill i enlighet med föreningens verksamhetsidé skapa förutsättningar för 
 deltagande i seniorverksamhet på olika nivåer inom Bålsta IF. 
 Mål: 
 ● Skapa förutsättningar i föreningen för spel i Herr div 2 
 Hur: 

 Se över de ekonomiska förutsättningarna för spel i div 2. Både gällande 
 hemmaarrangemang och längre resor 
 Skapa rutiner kring arrangemang i div 2 för värdlagen i föreningen 
 Utbildning av funktionärer på FU3 nivå 

 Mål: 
 ● Skapa förutsättningar för två seniorlag på herrsidan 
 Hur: 

 Möjliggör bemanning av sekretariatet i Herr div 4 samt F19 med hjälp av en satsning 
 på sekretariatsutbildning av spelarna. 
 Uppmuntra ungdomslagen i föreningen att sköta kiosken vid Herr div 4 matcherna. 

 Mål: 
 ● Etablera ett seniorlag på damsidan framöver. 
 Hur: 

 Att genom dispens utöka möjligheten för seniorspelare att delta vid seriematcher 
 med F19 denna säsong. 



 Vidareutbildning 
 Mål: 
 Bålsta IF vill bredda handbollskunnandet i föreningen både hos våra ledare och spelare och 
 domare. 
 Hur: 

 Lokal utbildning för föreningsdomare 
 Lokal utbildning för funktionärer 
 Utbildningsgruppen erbjuder ledare i föreningen att delta i förbundets tränarskolor 
 Föreningen utökar domarstödjargruppen för att säkerställa att domarstödjare finns på 
 plats vid hemmamatcher 
 Föreningens målvaktscoacher går förbundets målvaktsutbildningar 
 Alla ledare erbjuds delta under målvaktsträningar för att öka sin kompetens inom 
 målvaktsträning 

 Trygga Idrottsmiljöer 
 Mål: 
 ● Att implementera arbetet med Trygga Idrottsmiljöer 
 Hur: 

 Att fastställa arbetssättet för Trygghetsgruppen i Bålsta IF 
 Att utöka Trygghetsgruppen med ytterligare medlemmar 

 Mål: 
 ● Föreningens ledare och tränare ska vara väl förtrogna med föreningens plan kring Trygga 
 idrottsmiljöer. 
 Hur: 

 Trygghetsgruppen håller ett utbildningstillfälle för alla ledare och tränare. 


